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REUNIÓ	REGIONAL	GIRONA		5/03/2025	
	

Des	del	Sindicat	de	Policies	de	Catalunya	(SPC)	us	resumim	els	diversos	
temes	que	s’han	tractat	a	la	reunió	regional	de	Girona.	

Manca	de	personal:	La	comissària	admet	que	ens	afecta	molt	la	manca	de	
personal,	però	no	depèn	d’ella	poder	alimentar	a	la	regió	d’efectius.			

La	ràtio	dels	mossos	el	2024	era	de	1455	mossos,	244	caporals	i	77	sergents;	
en	 el	 decurs	 de	 2025	 tenim	 la	 ràtio	 de	 1460	mossos,	 240	 caporals	 i	 77	
sergents.		

L’Escala:	el	problema	de	manca	de	comandaments	i	tenir	25	mossos	és	una	
problemàtica	 endèmica	 a	 cada	 reunió,	 però	 des	 de	 la	 Regió	 reclamen	
constantment	cobrir	aquesta	CD,	però	no	depenen	d’ells.			

Quan	 li	 sol·licitin	 a	 la	Comissària	on	vol	 emplaçar	els	nous	efectius	de	 la	
següent	promoció,	té	clar	que	prioritzarà	L’Escala,	Salt	i	l’ABP	de	Girona.		

Reactivació	 de	 les	 comissions	 de	 servei:	 l’anul·lació	 per	 part	 de	 la	
Prefectura	 ha	 perjudicat	 greument	 la	 part	 operativa.	 La	 Comissària	
desconeixia	que	aquesta	prohibició	de	no	permetre	les	comissions	provenia	
del	mateix	Cos.	Ens	hem	burocratitzat	amb	aquesta	instrucció	i	no	beneficia	
per	res	a	la	part	operativa.		

Torn	de	nit	Banyoles:	si	és	una	eina	operativa	per	part	del	Cap	de	l’ABP	que	
els	agents	que	estan	rebaixats	del	torn	de	nit	passi	a	Q3,	per	part	de	la	Regió	
no	faran	cap	mesura	al	respecte.	Proposem	que	en	comptes	de	passar	a	Q3	
els	 efectius	 que	 arriben	 als	 55	 anys	 i	 sol·liciten	 el	 seu	 dret,	 facin	 aquest	
quadrant	els	efectius	més	nous	a	la	CD.		
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Torn	nit	a	Blanes:	són	casos	aïllats	que	els	mossos	en	quadrant	Q5	se’ls	hagi	
modificat	 la	 seva	 setmana	 de	 nits	 (amb	 el	 que	 comporta	 aquest	 fet	
econòmicament).	Intentaran,	si	el	servei	ho	permet,	no	modificar	aquesta	
setmana	de	nits	de	quadrant	Q5.		

Porta	 Muga0:	 S’ha	 sol·licitat	 que	 TOTS	 els	 edificis	 policials	 han	 d’estar	
protegits	 i	 aquesta	 tasca	 de	 cobrir	 els	 serveis	 estàtics	 recau	 a	 l’ABP	 de	
Girona,	 de	 fet	 continuem	 sense	 protegir	 l’edifici	 Gaudí,	 i	 això	 és	 una	
mancança.		

Pràctiques	de	tir:	NO	poden	garantir	el	fet	de	realitzar	2	pràctiques	de	tir	a	
l’any.	Garanteixen	1	pràctica	a	l’any	i	si	és	factible	2.		

Hores	 extres	 Figueres	 amb	 el	 servei	 Dalí:	 es	 realitza	 l’assignació	 de	 les	
hores	d’aquest	servei	mitjançant	sorteig	de	lletra	a	principis	d’any.		

Citacions	 WebEx:	 Continuen	 havent-hi	 incidències	 puntuals,	 però	
desconeixen	 des	 de	 la	 Regió	 quan	 sortirà	 la	 nova	 Instrucció.	 Insten	 que	
comuniquem	sempre	a	l’Administració.		

VAR15:	la	Volta	2025	i	altres	serveis	realitzats	en	bòxer:	ens	emplacen	a	la	
Comissaria	de	Mobilitat	perquè	no	recau	l’assignació	d’aquests	efectius	a	
l’ART	de	Girona.		

Responsable	d’escamot:	Se	sol·licita	que	es	pugui	gratificar	amb	30'	el	fet	
de	 ser	 responsable	 d’escamot,	 ja	 que	 inicien	 servei	 abans	 per	 poder	
preparar	 les	 novetats,	 el	 material,	 etc.:	 Des	 de	 la	 Regió	 es	 neguen	
rotundament	a	blanquejar	aquest	fet.	L’única	manera	formal	d’apuntar-se	
30'	és	per	raó	de	perllongament,	cap	altre	motiu	està	autoritzat.		

Mesures	de	seguretat	a	Salt:	des	de	la	Regió	s’ha	sol·licitat	una	porta	amb	
codi	d’accés	i	s'ha	elevat	a	la	Cecor.		
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Rentada	dels	vehicles	de	Blanes	a	Girona:	quan	es	va	licitar	on	rentar	els	
vehicles,	cap	empresa	es	va	presentar	i	l’Administració	va	trampejant	amb	
licitacions	 menors	 amb	 diferents	 proveïdors.	 Normalment,	 es	 realitza	
aquesta	neteja	per	part	dels	conductors	de	la	balisa.	Intenten	que	no	es	faci	
per	part	d’una	patrulla	operativa.		

Reposició	Armilles:	Acaben	d’arribar	a	la	Regió	50	armilles	talla	3	d’home.	
Tan	 bon	 punt	 com	 vagin	 arribant	 s’aniran	 distribuint.	 A	 finals	 de	 març	
iniciaran	les	armilles	de	Trànsit	i	seguit	les	de	l’ARRO.		

Reposició	de	material	informàtic:	Se	substituiran	530	equips	informàtics	a	
partir	de	l’abril.		

Proveir	més	ordinadors	a	la	UI	de	la	Bisbal:	segons	el	Cap	de	l’ABP	disposen	
de	7	ordinadors,	 1	d’ells	per	 salut	pública;	 la	 cobertura	és	 correcte	 i	NO	
necessiten	més	equips	informàtics.		

Lloret	de	Mar	i	Blanes:			

• Tema	 places	 de	 Lloret	 i	 Blanes,	 la	 Comissària	 està	 intentant	
desencallar	les	places	vinculades	per	poder	evitar	tot	el	desgavell	de	
patrulles	que	fan	de	taxistes	per	iniciar	servei	o	a	Blanes	des	de	Lloret	
o	a	l’inrevés.		

• Tema	in	itinere:	han	elevat	aquesta,	incidència	que	s’ha	generat	amb	
els	 desplaçaments	 de	 Lloret	 i	 Blanes,	 a	 Recursos	 Humans	 i	 si	
contesten	 tan	 clarament	 com	 ho	 estem	 veient	 els	 sindicats,	 no	
dubtarà	 a	 facilitar	 la	 tasca	 als	 agents	 implicats	 en	 aquests	
desplaçaments.		

Tossa	 de	Mar	 i	 l’OAC	 i	 poder	 recollir	 denuncies	 a	 dependències	 de	 la	
Policia	Local:	des	de	la	Regió	instaran	a	la	Policia	Local	de	Tossa	de	Mar	a	
realitzar	 conveni	amb	Mossos	per	a	 requerir	un	efectiu	de	mossos	per	a	
recollir	denúncies	en	aquesta	població.	En	el	moment	que	aquest	fet	estigui	
resolt,	es	podria	cobrir	aquesta	demanda.	Quan	això	succeeixi	i	s’hagi	resolt	
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el	 tema	de	 l'in	 itinere,	 l’efectiu	que	 faci	 servei	a	Tossa	de	Mar	es	podria	
plantejar	iniciar	el	servei	directament	allà.		

Trànsit	i	els	documents	T32:	se	sol·licita	que	el	document	T32,	ja	que	s’ha	
de	presentar	al	Jutjat,	es	pugui	incloure	dins	les	diligències,	perquè	així	seria	
més	àgils	perquè	es	podrien	explotar	les	dades	del	NIP	o	DGT	i	no	s’hauria	
d’escanejar	i	generar	més	paperassa.	Per	part	del	Cap	de	l’ART	ja	s’ha	elevat	
aquest	suggeriment	a	la	CGMO.		

ARRO:			

• Queixa	 endèmica	 del	 mal	 encaix	 de	 les	 bosses	 i	 material	 dins	 les	
furgonetes,	amb	la	perillositat	que	això	comporta.		Ens	asseguren	que	
durant	aquest	mes	de	març	han	d’arribar	6	furgonetes	per	 l’ARRO,	
aquestes	 ja	 estaran	 dotades	 amb	 les	 subjeccions	 adients	 a	 tot	 el	
material.		

• Planificar	el	romanent	amb	més	temps	inclús	a	l’inici	de	l’any	policial.		
• Intentar	no	fer	canvis	de	planificació	de	Festa	a	Treball	però	també	

els	canvis	de	planificació	dins	el	mateix	torn	de	treball.	La	Comissària	
ens	 manifesta	 que	 amb	 les	 entrades	 a	 registres	 i	 desallotjaments	
aquests	canvis	són	inevitables.		

• L’ús	 de	WhatsApp	 i	 les	 comunicacions	 formals:	 la	 Comissària	 està	
d’acord	amb	la	desconnexió	digital.	Si	algú	no	vol	formar	part	del	grup	
de	WhatsApp	de	la	feina,	NO	hi	ha	cap	obligatorietat.	Si	després	hi	ha	
repercussió	perquè	no	reben	trucades	per	a	realitzar	les	hores	extres	
que	ho	comuniquem.		

• Publicació	de	les	hores	Extres:	peticionem	el	llistat	de	les	hores	extres	
realitzades	 l’any	2024	per	poder-ho	exposar	al	 taulell	d’anuncis	de	
l’ARRO.	Així	mateix,	sol·licitem	que	en	decurs	de	l’any	2025	es	vagi	
anunciant	 semestralment,	 trimestralment...	 per	 mostrar	
transparència	sobre	la	regularització	de	les	hores	extres.		


